
SPØRGSMÅL NR. S 2736
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Fødevareministeren

Dato: 10. september 2010

Stillet af: Per Clausen (EL)

Mener ministeren, at det er rimeligt, at det kan karakteriseres som god 

landmandspraksis, at man bruger dobbelt så meget antibiotika som 

gennemsnittet af landmænd?

(Spm. nr. S 2736).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 10. september 2010

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og 
til Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


